



Sulfate Plus - Granular Sulfate Plus - Granulé

20-0-0

Ammonium Sulfate / Sulfate d'ammonium

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Total Nitrogen (N) / Azote total (N).....	20.0%
20.0% Ammoniacal Nitrogen / Azote ammoniacal	
Sulfur (S) / Soufre (S).....	24.0%
24.0% Combined Sulfur (S) / Soufre combiné (S)	

Derived from: Ammonium Sulfate / **Provenance :** Sulfate d'ammonium

Directions for use: Use in accordance with recommendations of a qualified individual or institution, such as, but not limited to, a certified crop advisor, agronomist, university crop extension publication, or apply according to recommendations in your approved nutrient management plan.

Mode d'emploi : Utiliser selon les recommandations d'un individu qualifié ou d'un établissement (par exemple, un conseiller agricole agréé, un agronome ou une publication universitaire de vulgarisation agricole), ou appliquer selon les recommandations de son propre plan approuvé de gestion des éléments nutritifs.

This material is not considered hazardous by the OSHA Hazard Communication Standard (29 CFR 1910.1200).
Ce matériau n'est pas considéré comme dangereux par la norme OSHA Hazard Communication Standard (29 CFR 1910.1200).

Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the internet at /
On peut se renseigner sur le contenu et la teneur en métaux de ce produit sur Internet, à
<http://www.aapfco.org/metals.htm>

*Note: Product Minimum and Typical values can be found on Nutrien Data Sheets at www.nutrien.com/customers/products
Remarque : Les valeurs minimales et typiques du produit peuvent être trouvées sur les fiches techniques Nutrien à l'adresse www.nutrien.com/customers/products*

Agrium Canada Partnership
(A Subsidiary of Nutrien Ltd.) / (Une filiale de Nutrien Ltd.)
13131 Lake Fraser Drive S.E.
Calgary, Alberta, Canada T2J 7E8
Product Information: / Renseignements sur les produits : 1-800-403-2861